
Protokół  Nr I/06
z obrad I sesji Rady Gminy Przywidz

w dniu 27 listopada 2006 roku

Pierwszą sesję nowo wybranej rady gminy otworzyła radna seniorka Pani Krystyna 
Podgórska i na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.
Wszyscy radni byli obecni.
Pani Krystyna Podgórska gorąco przywitała wszystkich obecnych na sali.
Pani radna seniorka odczytała rotę przysięgi:
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 
i jej mieszkańców”, po czym każdy z radnych w porządku alfabetycznym składał 
ślubowanie.
Następnie nastąpiła prezentacja radnych.

1) Sławomir Plichta – mieszkaniec Pomlewa, żonaty, 3 dzieci, pracuje zawodowo.
2) Mirosława Rogowski – mieszka w Borowinie, mężatka, 2 dzieci, prowadzi wspólnie z 

mężem gospodarstwo rolne.
3) Jerzy Migas – mieszka w Ząbrsku Górnym, żonaty, 3 dzieci, z zawodu jest leśnikiem
4) Marian Sikora – mieszkaniec Przywidza, 4 dzieci, żonaty, pracuje jako ajent CPN.
5) Andrzej Przybycień – radny trzecią kadencję, mieszka w Kierzkowie, żonaty, 3 dzieci, 

pracuje jako nauczyciel.
6) Dariusz Stasiak – mieszka w Przywidzu, specjalista pediatra, pracuje w GZOZ-ie,
7) Stanisława Holza – mieszkanka Suchej Huty, mężatka, 3 dzieci, nie pracuje.
8) Piotr Huniewicz – mieszka w Częstocinie, żonaty, 4 dzieci, prowadzi gospodarstwo 

rolne.
9) Jacek Krefft – mieszkaniec Trzepowa, żonaty, 2 dzieci, pracuje zawodowo.
10) Krystyna Dey – mieszka w Klonowie Dolnym, 2 dzieci, emerytowana nauczycielka.
11) Małgorzata Dębiska – mieszkanka Nowej Wsi, mężatka, 2 dzieci, pracuje zawodowo.
12) Zdzisław Gackowski – mieszka w Jodłownie, żonaty, 3 dzieci, pracuje zawodowo.
13) Jan Sikorski – mieszkaniec Przywidza, żonaty, 3 dzieci, pracuje w Państwowej Straży 

Łowieckiej.
14) Jerzy Jusiak – mieszka w Gromadzinie, żonaty, pracuje zawodowo.
15) Krystyna Podgórska – mieszkanka Przywidza, 2 dzieci, emerytowany nauczyciel. Jest 

radną drugą kadencję. Podziękowała wyborcom za wyrazy poparcia.

Pani Krystyna Podgórska – przedstawiła zmieniony porządek obrad:
     
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Prezentacja radnych
2. ślubowanie radnych,
3. ustalenie porządku obrad,
4. wybór komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia tajnego głosowania 

w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady:
a) zgłaszanie kandydatów,
b) głosowanie składu komisji,
c) ukonstytuowanie się komisji.

2. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Przywidz:



a) zgłaszanie kandydatów,
b) prezentacja kandydatów,
c) przedstawienie przez przewodniczącego komisji skrutacyjnej zasad 

głosowania,
d) przeprowadzenie głosowania,
e) ogłoszenie wyników głosowania,
f) pojęcie uchwały w sprawie stwierdzającej wybór.

3. Przejęcie  przez Przewodniczącego Rady Gminy Przywidz obowiązków 
prowadzenia sesji od Radnego Seniora.

4. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Przywidz:
a) zgłaszanie kandydatów,
b) prezentacja kandydatów,
c) przedstawienie przez przewodniczącego komisji skrutacyjnej zasad 

głosowania,
d) przeprowadzenie głosowania,
e) ogłoszenie wyników głosowania,
f) pojęcie uchwały w sprawie stwierdzającej wybór.

5. Wybór składu osobowego komisji rewizyjnej:
a) zgłaszanie kandydatów,
a) przeprowadzenie glosowania nad składem osobowym komisji,
b) wybór  przewodniczącego,  wiceprzewodniczącego  i  sekretarza 

komisji,
c) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór komisji rewizyjnej.

6. Uchwała w sprawie powołania komisji stałych Rady Gminy Przywidz do 
określonych zadań, ustalenia ich przedmiotu działania  i określenia liczby 
członków:

a) zgłaszanie propozycji,
b) dyskusja,
c) głosowanie.

7. Wybór składu osobowego komisji stałych Rady Gminy Przywidz:
a)  zgłaszanie kandydatów,

b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji stałych 
c) przeprowadzenie głosowania nad składem osobowym komisji,

8. Zakończenie obrad
Radni jednogłośnie przyjęli w/w porządek obrad.

ad.5. Wybór komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia tajnego głosowania w 
sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady

a) Radna Krystyna Podgórska –    podała kandydatów do składu osobowego 
komisji skrutacyjnej:

1) Mirosława Rogowska
2) Stanisława Holza



3) Małgorzata Dębska 

W/w kandydaci wyrazili zgodę do pracy w komisji skrutacyjnej.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Pani Krystyna Podgórska – poddała pod głosowanie w/w skład osobowy komisji 
skrutacyjnej.
Rada Gminy przy 15 głosach „za” dokonała wyboru składu osobowego komisji 
skrutacyjnej.
Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się w następującym składzie:

1) Stanisława Holza – przewodnicząca
2) Mirosława Rogowska – sekretarz
3) Małgorzata Dębiska – członek

ad.6. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Przywidz.
Radny  Jan  Sikorski  –  zgłosił  kandydaturę  radnej  Krystyna  Podgórskiej  na 
Przewodniczącego  Rady  Gminy,  uzasadniając  iż  w/w  otrzymała  największe 
poparcie  wśród  wyborców,  otrzymując  370  głosów.  Wspomniał,  że  Pani 
Podgórska  przez  jakiś  czas  była  już  Przewodniczącą  Rady  w  poprzedniej 
kadencji i wykonywała swoje obowiązki z należytą starannością.
Radna Krystyna Podgórska – wyraziła zgodę na kandydowanie na w/w funkcję.
Innych kandydatur nie zgłoszono.

ad.6b Prezentacja kandydatów.
Pani Krystyna Podgórska –  podziękowała za wyrażony aplauz, uznanie swojej 
osobowości  jako  godnej  reprezentowania  Rady.  Ilość  głosów  jest  wyrazem 
protestu na całą masę niegodziwości, którą karmiono nas w ostatnim czasie. Jest 
to  obraz  świadomości  społecznej  i  nie  można  człowiekiem  poniewierać. 
Podkreśliła, że Jej życiowym mottem jest słuchać człowieka, słyszeć człowieka i 
strać się go zrozumieć. Dodała, że nie czuje urazy, nie będzie podejmować walki 
z oponentami, bo zakłada, że każdy z nas ma prawo, a w rocie ślubowania było, 
że każdy z nas będzie godnie i uczciwie sprawował obowiązki radnego.
Porzekadło mówi, „że nikt 2 razy do tej samej wody nie wchodzi”. Pytanie czy 
to tylko była woda, czy to było błoto, które trzeba z siebie otrząsnąć.
Przypomniała, że od 1966r. mieszka w Przywidzu. Po zdaniu matury i kursach 
niektórych, podjęła pracę w Przywidzu. W toku pracy zawodowej uzupełniła 
swoje  kwalifikacje,  najpierw  Studium  Nauczycielskie,  potem  nauczanie 
początkowe z muzyką i wyższe studia magisterskie. W 1974r wyszła zamąż , 
urodziła 2 dzieci; syna i córkę. Obydwoje ukończyli studia wyższe. Od 1993r. 
jest wdową.
Kończąc powiedziała, że postara się godnie reprezentować Radę.
Rozległy się oklaski z sali.
ad.6c Pani Stanisława Holza – przedstawiła zasady głosowania . ( w zał.)
Przewodnicząca obrad – ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach.
Po przerwie komisja skrutacyjna przeprowadziła głosowanie.



Przewodnicząca komisji skrutacyjnej – odczytywała w porządku alfabetycznym 
nazwisko radnych, którzy kolejno wrzucali kartki do urny.
Następnie po przeliczeniu głosów przez komisję skrutacyjną, Przewodnicząca 
komisji odczytała protokół tajnego głosowania. ( w zał.)
Przy  14  głosach „za”  i  1  „wstrzymującym”,  Przewodniczącym Rady Gminy 
została Pani Krystyna Podgórska.
Pani  Krystyna  Podgórska  –  odczytała  uchwałę  Nr  I/1/2006  Rady  Gminy 
Przywidz w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Przywidz. ( w zał.)
Przy 15 głosach „za” radni przyjęli w/w uchwałę.
Przewodnicząca Rady Gminy przyjęła insygnia Przewodniczącego Rady Gminy.
Przewodnicząca Rady Gminy – podziękowała za wybór i  słowa skierowała do 
Pani Wójt Gminy, gratulując Pani Bożenie Mielewczyk-Zawadzie wyboru na 
stanowisko Wójta Gminy. Dodała, że świadomość nasza jest niezwykle wysoka, 
wyrażona w liczbie 1419 głosów mieszkańców Gminy Przywidz. Mam zaszczyt 
i  przyjemność  złożyć  serdeczne  gratulacje  Pani  Wójt  i  prosić  Panią  o 
cierpliwość,  nadzieję,  optymizm  i  pogodę,  która  będzie  procentować  naszą 
deklaracją w pracy z organem wykonawczym
Głos zabrała  Pani Bożena Mielewczyk – Zawada – Wójt Gminy -  w imieniu 
obecnych złożyła gratulacje radnym, za to, że społeczność ich wybrała. Z wielką 
uwagą wysłuchano roty ślubowania i ma nadzieję, że to słowa zamienią się w 
czyn.  Życzyła  radnym odpowiedzialności,  rozwagi,  mądrych  decyzji,  aby  ta 
kadencja  przebiegała  jak  najlepiej.  Przypomniała  słowa  prof.  Kuleszy,  który 
powiedział, że ten samorząd jest dobry, który ma oparcie obywateli. Niech tak 
będzie w tej kadencji. Wszystkiego najlepszego.
Rozległy się oklaski z sali.
Pani  Wójt  i  pracownicy  Urzędu  złożyli  gratulacje  i  wręczyli  kwiaty  nowo 
wybranym radnym.
ad.8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Przywidz.
Pani Krystyna Podgórska – podała kandydaturę radnego Jana Sikorskiego na 
funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.
Radny Jan Sikorski wyraził zgodę na kandydowanie na w/w funkcję.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
b)prezentacja kandydata
Pan  Jan  Sikorski  –  ma  49  lat,  od  10  lat  mieszka  w  Przywidzu.  Pracuje  w 
Pomorskim  Urzędzie  Wojewódzkim  w  Gdańsku  w  Wydziale  Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa. W Przywidzu był zarządcą Gospodarstwa Rolnego i 
zna problemy mieszkańców gminy. Swoje obowiązki chce wypełniać godnie.
Oklaski z sali.
Przewodnicząca  komisji  skrutacyjnej  –  przedstawiła  zasady  głosowania  i  w 
porządku alfabetycznym radni, kolejno wrzucali kartki do urny.
Po  przeliczeniu  głosów  przez  komisję  skrutacyjną,  Pani  Stanisława  Holza 
odczytała protokół głosowania. ( w zał.)



Radni  jednogłośnie  na  funkcję  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  wybrali 
radnego Jana Sikorskiego.
Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała uchwałę Nr I/2/2/2006 Rady Gminy w 
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy (w zał.).

ad.9. Wybór składu osobowego komisji rewizyjnej
Przewodnicząca Rady Gminy – powiedziała, że Pani radca zwróciła uwagę na 
zapis  §  42  pkt  1  Statutu  Gminy  Przywidz  w  brzmieniu:  „rada  wybiera 
przewodniczącego oraz pozostałych  członków komisji rewizyjnej w liczbie 5, 
w tym zastępcę przewodniczącego i sekretarza komisji”
Nasuwa się pytanie ilu członków ma liczyć komisja rewizyjna?
Radni  w głosowaniu wyrazili  stanowisko,  że  komisja  rewizyjna ma liczyć 5 
osób. ( za – 15 radnych) .
Pani Krystyna Podgórska – przedstawiła ustaloną wcześniej  propozycję składu 
osobowego komisji rewizyjnej:
1)Zdzisław Gackowski
2) Piotr Huniewicz
3) Krystyna Dey
4) Jerzy Jusiak
5) Sławomir Plichta
W/w wyrazili zgodę na kandydowanie do składu osobowego komisji rewizyjnej.
Przystąpiono do głosowania nad w/w składem.
Przy 15 głosach „za” radni przyjęli skład osobowy komisji rewizyjnej.
Przewodnicząca  Rady  Gminy  -   zaproponowała  uzgodnione  wcześniej 
kandydatury na przewodniczącego komisji, jego zastępcy i sekretarza komisji.
Proponuje  się  na  przewodniczącego  komisji  rewizyjnej  radnego  Zdzisława 
Gackowskiego, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji.
Glosowanie
Jednogłośnie radni przyjęli w/w kandydaturę.
Na wiceprzewodniczącego komisji rewizyjnej zaproponowano radnego  Piotra 
Huniewicza, który wyraził zgodę na pełnienie funkcji.
Głosowanie
Jednogłośnie radni przyjęli w/w kandydaturę..
Na  sekretarza  komisji  zaproponowano  Panią  Krystynę  Dey,  który  wyraziła 
zgodę na pełnienie funkcji.
Głosowanie
Jednogłośnie radni przyjęli w/w funkcję.
(uchwała Nr I/3/2006  w zał.)

ad.10. Pani Krystyna Podgórska – przypomniała, ze rada pracuje na komisjach, 
w  związku  z  tym  iż  doświadczenie  pozwala  stwierdzić,  że  bezzasadne  jest 
utrzymywanie  3  komisji.  Na  spotkaniu  z  nowo  wybranymi  radnymi 
uzgodniliśmy, że będą 2 komisje tj. komisja gospodarcza i komisja społeczna. 



Komisja gospodarcza przejęłaby czynności wykonywane przez komisję budżetu 
i  niektóre  zagadnienia  wiążące  się  z  dysponowaniem  pieniędzy.  Komisja 
Społeczna zajmowałaby się tym co komisja kultury, oświaty, zdrowia i sportu i 
częściowo obowiązki komisji gospodarczej.
Pani  Podgórska – zwróciła  się  do  radnych z  pytaniem – czy akceptuje  rada 
podział na 2 komisje ?
Głosowanie
Przy 14 głosach „za” i 1 „wstrzymującym” przyjęto w/w propozycję.
Przewodnicząca Rady Gminy – przedstawiła skład osobowy komisji społecznej:

1. Jerzy Migas – wyraził zgodę,
2. Piotr  Huniewicz  –  nie  wyraża  zgody,  woli  pracować  w 

komisji gospodarczej,
3. Krystyna Dey – wyraża zgodę,
4. Jacek Krefft – wyraża zgodę,
5. Sławomir Plichta – wyraża zgodę,
6. Dariusz Stasiak – wyraża zgodę,
7. Stanisława  Holza  –  nie  wyraża  zgody,  woli  pracować  w 

komisji gospodarczej,
8. Małgorzata Dębska – wyraża zgodę,
9. Krystyna Podgórska – wyraża zgodę.

Innych propozycji radni nie zgłosili.
Pani  Krystyna  Podgórska  –  zapytała  czy  rada  wyraża  zgodę,  aby  komisja 
społeczna liczyła 7 osób?
Radni jednogłośnie przyjęli w/w propozycję.
Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  przedstawiła  zaproponowany  skład 
osobowy komisji gospodarczej:

1. Jerzy Jusiak,
2. Zdzisław Gackowski
3. Mirosława Rogowska
4. Marian Sikora
5. Jan Sikorski
6. Andrzej Przybycień
7. Piotr Huniewicz
8. Stanisława Holza

W/w wyrazili zgodę do składu osobowego komisji gospodarczej.
Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała czy radni wyrażają zgodę, aby komisja 
gospodarcza liczyła 8 osób i w zaproponowanym składzie?
Radni jednogłośnie przyjęli w/w propozycję.
( w zał. uchwała Nr I/5/ 2006).
ad.11.Wiceprzewodniczący Rady Gminy- Pan Jan Sikorski – przedstawił projekt 
uchwały  w  sprawie  powołania  komisji  stałych  Rady  Gminy  Przywidz  do 
określonych  zadań,  ustalenia  ich  przedmiotu  działania  i  określenia  liczby 
członków. ( w zał.)



Radni uwag nie wnieśli.
Jednogłośnie radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. uchwała Nr I/4/2006).
ad.12. Kończąc obrady Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że radni 
obowiązani są w ciągu 30 dni przedstawić oświadczenia majątkowe oraz sesję 
Rady Gminy będą odbywać się w środy o godz. 16-tej. 
Pani  Krystyna  Podgórska  zakończyła  obrady  I  sesji  Rady  Gminy,  dziękując 
wszystkim za przybycie. 

Protokołowała: G. Pożoga 
 
  

  


